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Protokoll Søre Osen menighetsrådsmøte 21.01.2025 

Øivind Larsen (leder, kirkemusikk, repr Fellesrådet, gudstjenesteutvalg), Ruth Norderhaug Hammer 

(nestleder), Anette Gjerskaug (sekretær), Karoline Valsjø Olafsen (kasserer, konfirmantkontakt), 

Guro Ifarnæss (diakoniutvalg) 

 

Forfall: Gunn Bente Stenbrenden (trosopplæringsutvalg), Veronika Johnsen Lepperød (sokneprest) 

Roger Brenden 

 

Dato og tid: 21.01.2025 kl 18:00-20:00 

Sted: Søre Osen kirke 

Møteplan 2025 

Dato      Saker som er planlagte for møtet 

21.01.25 kl 18      

12.03.25 kl 18      

23.04.25 kl 18      

11.06.25 kl 18      

Møter etter sommeren planlegges i juni  

Saksliste:  

Sak 1/25 Referatsaker 

Ref 1/25 Referat fra MR-møte i Søre Osen 11.12.2024 

Ref 2/25 Referat fra TKFR – fellesrådet 10.12.24 

Ref 3/25 Strategi for Hamar Bispedømmeråd 2025-2029 

 

Sak 2/25 Kirkebygg – ombygging av sakristiet: Status og videre planlegging – konst. 

kirkeverge deltar 

Sak 3/25 Kirkebygg - vedlikehold 

Sak 4/25 Møteplan 2025 

Sak 5/25 Offermål fram til pinse 

 

Eventuelt  
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Sak 1/25 Referatsaker 

Ref 1/25 Protokoll MR møte 11.12.2024 - godkjennes 

Ref 2/25 Referat fra TKFR – Fellesrådet 10.12.2024 tas til orientering 

Ref 3/25 Strategi for Hamar bispedømmeråd 2025-2029 tas til orientering 

 

 

Sak 2/25 Kirkebygg – ombygging av sakristiet: Status og videre planlegging 

Konst. kirkeverge deltok 

Dato    21.01.25 

Saksbehandler   

Andre saksdokumenter  

Forslag til vedtak  

 

 

Bakgrunn 

 

I 2026 står bygging av bårerom og handicaptoalett på investeringsplanen til Trysil Kirkelige 

Fellesråd. For å kunne planlegge dette tiltaket på en god måte har MR brukt 2024 til å diskutere ulike 

muligheter for utbygging/ombygging av eksisterende bygningsmasse som kan inneholde et bårerom 

og handicaptoalett. Det ble avholdt informasjonsmøte etter gudstjenesten den 25.08.24 og det var da 

stemning for at det ikke bygges eget bårerom i tilknytning til Søre Osen kirke, men at det heller 

prioriteres vedlikehold av kirken. Og det var enighet om at det beste ville være om handicaptoalett 

kan etableres i nåværende bygningsmasse, med nødvendige ombygginger for å tilfredsstille kravene 

til et slikt toalett, fremfor at det legges til et nytt bygg.  

 

MR har vedtatt at det ønskes en ombygging av sakristiet som i dag har kjøkken, kontor og toalett til 

et bygg med litt annen rominndeling som vil gi plass for et handicaptoalett. Videre har MR besluttet 

at vi ikke trenger et eget bårehus eller utbedre bårerom som finnes i kjeller under sakristiet. Det er 

ønskelig å benytte eksisterende bårehus enten i Tørberget eller i Innbygda.  

 

Det ble av forrige menighetsråd oppdaget setninger bak alteret og det var nødvendig å gjøre 

bygningstekniske undersøkelser av disse før eventuelle bygningsendringer gjøres. Det ble 

gjennomført befaring med innleid kompetanse (Bygningsvernhuset v/Ingebjørg Øveraasen), og de 

foreløpige vurderingene er at det ikke er noen kritiske skader, men forhold det går an å rette opp i 

uten altfor høye kostnader. Det er utarbeidet en tilstandsrapport etter befaringen.  

 

I forbindelse med befaringen med Bygningsvernhuset ble det drøftet ulike løsninger for 

bårerom/handicaptoalett og vi fikk også derfra en anbefaling om ombygging av sakristiet fremfor å 

etablere eget byg. Øveraasen som leder Bygningsvernhuset er arkitekt og har tilbudt seg å lage 

skisser til en ombygging, noe vi er veldig interessert i å gå videre med. MR håper at dette kan la seg 

realisere innen kort tid slik at vi kommer videre i planleggingsarbeidet.  

 

MR ønsker en tilbakemelding på videre prosess med tidsplan og ansvarsavklaring. MR ønsker å ha 

en rolle i arbeidet med forprosjektering og planløsning for bygget (sakristiet). 

 

 

 

  

https://www.kirken.no/globalassets/fellesrad/trysil/dokumenter/r%C3%A5d%20og%20utvalg/menigheter/nordre%20trysil/m%C3%B8tedokumenter/2024/protokoller/tkfr%20m%C3%B8tebok%202024-12-10.pdf
https://www.kirken.no/globalassets/bispedommer/hamar/dokumenter/om-oss/visjon-og-strategi/hamar%20bisped%C3%B8mmes%20strategi%202025-2029%20nynorsk.pdf
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Fra møte:  

Investeringene til ombygging av sakristiet for etablering av handicaptoalett står fortsatt på 

prioriteringsplanen for 2026. Det betyr at vi kan gå i gang med videre planlegging av tiltaket. 

Kirkevergen informerte om at vi kan be Trysil kirkelige fellesråd (TKFR) om godkjenning til å 

benytte Bygningsvernhuset til å utarbeide grunnlaget for å kunne igangsette anbudsprosess. Det bes 

om dette så fort som mulig og arbeidet igangsettes i god tid slik at det foreligger et grunnlag med 

kostnadsoverslag før budsjettprosessen starter i kommunen, dvs innen utgangen av september. 

 

Vedtak:  

Be TKFR om å få engasjere Bygningsvernhuset v/Ingebjørg Øveraasen til prosjektering av 

ombygging av sakristiet og få på plass handicaptoalett. Ansvar: Øivind sender saken til leder av 

TKFR og kirkeverge for å få saken med på et møte i TKFR for godkjenning.  

 

 

 

 

Sak 3/25   Kirkebygg - vedlikehold 

Dato    21.01.25 

Saksbehandler   

Andre saksdokumenter  

Forslag til vedtak  

 

 

Bakgrunn 

Trysil Kirkelige Fellesråd (TKFR) ba oss våren 2024 om å settes opp vedlikeholdsbehov som det 

haster å få gjort noe med. Følgende liste ble levert:  

- Taktekking, legge om tak, skifte beslag 

- Utbedring av setningsskader i henhold til tilstandsrapport. Befaring er gjennomført og 

tilstandsrapport er mottatt 

- Resterende VVS-tiltak 

 

I løpet av sommeren har første tiltak på lista fått enda sterkere aktualitet på grunn av vannlekkasjer 

gjennom tak og inn i kirkerommet på benker og gulv. I det kraftigste regnværet rant det vann 

gjennom taket på flere steder og flere ganger. Det ble gjort akutte utbedringer i løpet av sommeren 

2024. 

 

Det ble gjort vedtak i MR møte 10.09.24 om dette og utdrag av det følger nedenfor:  

 

- Setninger i veggen mellom sakristiet og koret har gjort at vi har hatt befaring med 

Bygningsvernhuset som konkluderer at det er ting som må utbedres, men at det ikke er akutte 

behov for tiltak som må settes i gang, jf. tilstandsrapport. Ved en ombygging av sakristiet vil 

det være naturlig at dette utbedres samtidig.  

 

- Vedlikehold: MR ønsker også status for arbeidet med vedlikehold av kirkebygget og spesielt 

taket hvor det var vannlekkasje i sommer. Her ble det gjennomført strakstiltak med tetting og 

midlertidig utbedring, men vi er bekymret for hvordan tilstanden er for isolasjonen i taket. 

Det rant gjennom taket og ned i kirkebenker og på gulv på 4 steder.  
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- MR ønsker å invitere konstituert kirkeverge, Anders Nyhuus til et møte og evt befaring i 

kirkebygget, der vi også får informasjon om videre framdrift i arbeidet med ombygging 

(investeringer) og vedlikehold av tak.  

 

Fra møte:  

Det er trange budsjetter for TKFR og det er et stort vedlikeholdsbehov for kirkebyggene. Det kan se 

ut til at de økonomiske rammene blir mindre i årene som kommer og det er derfor gjort mange kutt i 

årets budsjett. Når det gjelder vedlikehold er det kun taket på Søre Osen kirke som gjenstår med 

tildeling i budsjettet for 2025.  

 

Rehabilitering av tak er et stort prosjekt som må ut på anbud fordi det kommer over terskelverdien 

for offentlige anbud. Bygningsvernhuset har fått oppdraget om å lage grunnlag for en anbudsprosess. 

Dette dokumentet er nå klart, og kostnadsestimatet ligger langt over det som er budsjettert i 

tiltaksplanen. Det er i tillegg lagt inn to opsjoner i prosjektet; blende pipe over tak og gjøre 

mønepannene på sakristiet likt som hovedbygget. I forhold til budsjettvedtaket i kommunen er det 

ikke tilstrekkelig vedlikeholdsbudsjett til dette prosjektet per nå. Hva er mulighetene:  

Alternativ 1: Gå til kommunestyret og be om ekstra bevilgning 

Alternativ 2: Søke Raskiftefondet om støtte til prosjektet  

 

Vedtak:  

- Ruth og Anette følger opp mulig søknad til Raskiftefondet med grendeutvalget.  

- Kirkevergen tar prosjektet til biskopen for avklaring av at vi kan gjøre det på denne måten 

som Bygningsvernhuset har foreslått. Dette gjøres når det kan vises til teknisk løsning, hva 

som skal gjøres og hva det innebærer det vi skal gjøre.  

 

 

 

Sak 4/25   Møteplan 2025 

Dato    21.01.2025 

Saksbehandler   

Andre saksdokumenter  

Forslag til vedtak  

 

Bakgrunn 

Det er ønskelig å få lagt en møteplan for 2025 slik at vi også kan legge en plan for når pågående 

saker skal opp i møte, og planlegging av eventuelle tiltak som f.eks. dugnader, gudstjenester og 

andre arrangementer. Vi hadde i løpet av 2024 6 møter, og det inviteres til en diskusjon om 

hyppighet og form. 

 

 

Følgende datoer ble vedtatt:  

21.01.25 kl 18  

12.03.25 kl 18  

23.04.25 kl 18  

11.06.25 kl 18 

 

Møtene etter sommeren besluttes i junimøte.  
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Sak 5/25   Offermål 

Dato    21.01.2025 

Saksbehandler   

Andre saksdokumenter  

Forslag til vedtak  

 

 

Bakgrunn 

Det ble på forrige møte nevnt flere offermål ved gudstjenester, og det skulle sjekkes ut at disse er 

innenfor de vi kan benytte før vi vedtar dem.  

 

Vedtak:  

Det ble gjort noen endringer i offermålene og følgende er vedtatt:  

02.02: Sykehusklovnene 

16.03: Rådet for psykisk helse 

13.04: Kirkens Nødhjelp 

17.05: Egen menighet 

09.06: Stefanusalliansen 

 

Karoline sender forslag til offermål til 9.6. og så sendes det ut med referatet.  

 

 

Eventuelt  

Menighetsrådet som tok over høsten 2023 er ikke registrert i Brønnøysundregisteret som 

menighetsråd, og det skaper noen utfordringer i forbindelse med årsmøte, regnskap osv. Denne 

endringen må gjøres med det første og Øivind har tilgang til å gjøre det.  

Vedtak: Øivind endrer medlemmer i menighetsrådet og sender inn protokoll fra 25.10.23 

 

Forberedelse årsmøte:  

Regnskapet er sendt til revisor 

Årsmeldingen er klar og Øivind kopierer den til gudstjeneste 2.2. 

Regnskapsoversikt fra Karoline – hun tar med dette til årsmøte 

 

 

27.01.25 

Søre Osen Menighetsråd 

Anette Gjerskaug 

(sekretær) 
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Forberedelser til kommende møter/saker:  

• Middag på tvers – det menighetsrådet skal gjøre er å finne lokale og vi kan få låne 

samfunnshuset gratis av grendeutvalget. Møte i diakoniutvalget skal være i februar og 

avventer til etter det møte om det blir aktuelt i Søre Osen.  

• Forberedelse til gudstjeneste og årsmøte – årsmelding – AG kjøper blomster 

• Sak om strategi vedrørende gudstjenester/arrangementer – idémyldring på nåværende 

gudstjenester – og spille inn til prest.  

• Dugnad før 17. mai – lage dugnadsliste til grendeavisa – forslag til dato 13.5 

• Gudstjeneste i påsken blir palmesøndag kl 18 

• Pynting av påsketre – Karoline sjekker med foreldre om de er interessert i påsketrepynting 

Familiegudstjeneste – ønske om at barna deltar i gudstjenesten – sjekke ut med prest 

Avklare mat enten pølsegrilling eller snitter i forkant av gudstjeneste 
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